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te bekijken maar die hebben we

volgens mij nog niet ontvangen

aaah zo
09:16.

ik zat al klaar

gaf nog aan het

goed is om na te denken over het

beleid van informeren van

omwonende.

Nu hebben we b.v. de

grondeigenaren gesproken, bellen

we met de wereld keuken en de

paddestoel maar bellen we niet de

buren die er tegenover wonen.

Goed om vast te leggen waar we

dit doen of waarom niet zodat we

dit straks goed kunnen uitleggen.

Kunnen jullie daar in mee denken

gaf nog aan het goed is om na te denken

ovAr het hplpid van informeren van omwo


